
Referat bestyrelsesmøde 29.juni kl. 20.00 

 

Teammøde til stede: Jørn, Karin, Rie, Pernille og Lis 

Referent: Pernille 

 

Velkommen til de nye: Lis Juul 

Nyt fra HB: 

Referatet er endnu ikke frigivet. Ingen kommentarer på økonomi fra de forskellige regioner og der er stor 

tilfredshed med afslutning af ændringerne ift. den nye købelov. 

Der overvejes at repræsentantskabsmødet flyttes permanent til Vilhelmsborg, hvilket gav følgende 

refleksioner: 

 Glade for rammerne i Billund, men kan også se fordele ved afholdelse på VB ved fx clinics  

 Billund har bedre rammer til fx et oplæg fra Karina 

 Vigtigt at have rammer hvor det er naturligt at der er taleret til repræsentanterne.  

 Der var udfordringer ift. overblik og placering af regioner på VB. Det er vigtigt at det er muligt at 

samles indenfor regionerne.  

 Kan godt se driftsmæssige fordele for de tilhørende aspekter  

 Forplejningen var i top på VB 

 Man havde måske en forventning til at arrangementet var markant billigere på VB  

 Det bliver tilsyneladende diskuteret problematikken omkring flytning af perioden fra 

repræsentanterne vælges og konstitueringen af HB afholdes op til 3mdr efter generalforsamlingen.  

 Derudover er der en pointe i at beholde indtægter i eget hus – Vilhelmsborg.  

 

Jørns poster: Hippologisk selskab, landsudvalget for hest, stambogsudvalget, Herningudvalget og 

økonomiudvalget.  

Jørn pointerer at det er ved at være så stor en opgave som HB-medlem ift. økonomi. Ros til nye 

kompetencer på kontoret ift. regnskab og bogføring. Både ift. store økonomier og ansvar for godkendelser 

af regnskaber.  

 

Det er vigtigt at regionsbestyrelsen orienterer og forbereder region 5’s repræsentanter forud for det 

eventuelle ekstraordinære repræsentantskabsmøde i september.  

Økonomi 

Karin orienterer om at der ikke er nyt i økonomi. Der begynder at komme boksbestillinger til sommer.  

 

Arrangementer  



Hoppe/føl weekend 

Rie mangler tilbagemeldinger fra ca. halvdelen og der er sendt mail direkte til de resterende.  

Fredag er der aktuelt 9 hjælpere  12 personer 

Søndag er der aktuelt 9 hjælpere  15 personer 

Mandag er der aktuelt 10 hjælpere  15 personer  

Vi skal lige være opmærksomme på hvorvidt der er arrangementer lørdag i hoppeweekenden. Ligesom 

madmulighederne skal undersøges ift. priser og hvorvidt Tytten holder åbent.  

Rie spørger kontoret ift planter til følbaner/springbaner.  

Tvivl om buketter til hopper/føl  usikkerhed om hvor mange der skal anvendes.  

Pernille tager snak med Dorit ift. kontakt til Birgitte Juul, ift rosetter. Vandrepokaler. Pernille kontakter også 

Mette-Margrethe ift. måler og hjælp til hoppe/følweekenden.  

 

Medlemsmøde til oktober 

Forslag til emner: samarbejdsaftaler imellem ryttere og avlere. Eller købeloven, evt. Carsten Lorentzen og 

Jørgen Kold. Jonas som faglig indlægsholder. Jørn foreslår at Jonas, Frode og Jørn arrangerer panelaften om 

handel med heste.  

 

Ung i DV 

Rie har opfordret Ketty til at kontakte Sara Doyle. Sara er aktuelt ansvarlig for 6’eren og 7’eren.  

 

Fortjenstmedaljer 

Bestyrelsen er i tvivl omkring tolkning og fordeling og uddeling af fortjenstmedaljer.  

Rie tager snak vedr. ensretning og tolkning af regler for uddeling af fortjenstmedaljer til næstkommende 

formandsmøde. Jørn tager samme spørgsmål med til næstkommende HB møde.  

 

Næste møder 

Repræsentantskabsmøde 31. august, Rie spørger repræsentantskabet om der er nogen der vil lægge 

faciliteter til mødet. Gerne med mulighed for hygge.  

Bestyrelsesmøder: Fysisk møde tirsdag 9. august kl. 19.00 hos Pernille. Gl Randersvej 3, 8660 Skanderborg. 

Forventet kort Teamsmøde den 30.august kl. 20.00. 


